
Pärnumaa Spordiliit 
Juhatuse koosoleku protokoll 

Kuupäev: 28.01.2025 
Koht: Pärnu Spordihall 
Aeg: 9:00-12:00 
Koosolekul osalesid juhatuse liikmed: Maarja Tammai, Eido Tasalain, Jaana Junson, Erik Naissaar, 
Margo Peters. Kaupo Koplus, Priit Annus. Lisaks osales koosolekul tegevjuht Kaisa Aasa. 
Koosolekult puudus: Madis Koit, Janar Sõber 
Vastavalt Pärnumaa Spordiliidu põhikirjale, on juhatuse koosolek otsustusvõimeline. 
Koosoleku juhatajaks on Maarja Tammai ja protokollijaks Kaisa Aasa. 
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1. Uued liikmed 

Uute liikmete taotlused: Pärnu Kahe Silla Klubi, Jõulumäe TSK, Tallinna Maleklubi, Pärnu Veokoerte 
Sport, Jää veel. 
OTSUS: Uued liikmed vastu võetud. 
 

2. Spordiürituste toetused 
Tegevjuht teeb ülevaate oma tabelist ja taotluste kokkuvõttest.  
Kokku küsiti toetust 80 179 EUR. Jagada kokku oli 31 980 EUR. Juhatus võttis vastu mõned 
põhimõtted: 
Rahvusvahelised tiitlivõistlused, Eesti Meistrivõistlused, laagrid ja avatud treeningud toetust ei saa.  
Toetust küsiti 72le projektile. Toetust sai 54 projekti.  
Juhatuse liikmed Eido Tasalain (Jõulumäe TSK), Margo Peters (HIO), Erik Naisaaar (Striidikool ja Eesti 
Kalisteenika ja Tänavaspordi Liit), Kaupo Koplus (A2K Spordiklubi) taandasid ennast nendega seotud 
projektidest. 
Osadel taotlustel olid mõned nõuded puudu:  
Küsiti rohkem, kui 3le projektile 
Küsiti rohkem, kui 70% 
Ei vastanud rahastust saavate projektide nõuetele 
Ei olnud liikmesorganisatsioon 
OTSUS: Toetuste summad kinnitatud ja võib taotlejatele välja saata. 
 

3. Toetuste komisjon 
Jääb samaks, nagu on olnud. Vahendite jagamine on juhatuse pädevuses.  
Info on teadmiseks võetud. 
 

4. Parimate valimise komisjon  
Tuleme teema ja otsustamise juurde tagasi suvel. Erinevad arvamused.  
Info on teadmiseks võetud. 



 
5. Võidupüha maraton 

Tegevjuht teeb kokkuvõtte, kus maal maratoni tegevused on.  
Info on teadmiseks võetud. 
 

6. Eelarve 2025 
Tegevjuht tegi ülevaate 2025.aasta eelarve projektist, mille järgi praegu toimetada. Eelarve 
kinnitamine siis, kui kõik toetuste lepingud on käes. Enne ei saa kinnitada, sest kogemus mingist 
ajast, et summad võivad muutuda lubatust.’ 
Info on teadmiseks võetud. 
 

7. Eelarve 2024 täitmine 
Täitmise dokumendil olevad kommentaarid olid piisavad ja lisaküsimusi ei tekkinud. 
OTSUS: Eelarve täitmine kinnitatud. 
 

8. Muud jooksvad teemad 
Juhatuse protokollid edaspidi kodulehel üleval. 
2x aastas arengupäevad juhatusele, et oldaks kursis erinevate Spordiliidu tegevustega (aprill, 
oktoober), esimene 16.04 Jõulumäel!  
ÜLDKOGU! - 14.mai, 17:30 algusega, Estonia Spa&Konverentsikeskuses 
Info on teadmiseks võetud. 
 
Juhatas: Maarja Tammai 
Protokollis: Kaisa Aasa 


